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Z á p i s 
z 20. zasedání Zastupitelstva Městské části Praha 8 

konaného ve středu dne 22. září 2010 od 14:00 hodin 
ve velkém sále "bílého domu" v Praze 8 – Libni, U Meteoru 6 

 
 
Přítomni: členové ZMČ .............................………...   41 (4 omluveni)  
 hosté ……………………………………..   62 

 
 účast celkem …………………………….. 103 
 
Omluvení členové ZMČ: pp. Ing. Čapka, Purnoch, Mgr. Půžová a RNDr. Stejskal 

(= 4 členové ZMČ). 
 
 
20. zasedání Zastupitelstva MČ Praha 8 (dále též jen „Zastupitelstvo MČ“ 

nebo „ZMČ“) ve 14:05 hodin zahájil a řídil Starosta Městské části Praha 8 
(dále též jen „Starosta MČ“) p. Nosek, který v úvodu přivítal všechny přítomné členy 
Zastupitelstva MČ, tajemnici a vedoucí odborů i vybraných oddělení a další 
zaměstnance MČ Praha 8, zařazené do Úřadu Městské části Praha 8 
(dále též jen „ÚMČ“), a ostatní přítomné hosty, zvláště pak občany MČ Praha 8. 

 
Dále Starosta MČ p. Nosek prohlásil, že 20. zasedání Zastupitelstva MČ bylo 

řádně svoláno a vyhlášeno. Konstatoval, že podle prezenčních listin je v této chvíli 
v jednacím sále přítomna nadpoloviční většina všech členů ZMČ (konkrétně 
40 z celkového počtu 45 členů) a Zastupitelstvo MČ je tedy schopno se usnášet. 
 
Ověřením zápisu z 20. zasedání Zastupitelstva MČ určil Starosta MČ p. Nosek 
2 členy ZMČ, a to: 
p. Ing. Jana Juříčka  
a p. JUDr. Václava Musílka. 
 
 
Volba návrhového výboru Zastupitelstva MČ 
 
Starosta MČ p. Nosek informoval, že Rada Městské části Praha 8 (dále též jen „Rada 
MČ“ nebo „RMČ“) na své 118. schůzi dne 18. srpna 2010 vyslovila usnesením 
č. Usn RMC 0694/2010 souhlas s následujícím návrhem složení návrhového výboru 
ZMČ pro 20. zasedání Zastupitelstva MČ dne 22. září 2010: 
 
předseda – p. Ing. Cyril Čapka; 
místopředseda – p. Mgr. Pavel Frouz; 
členové – p. Ing. Daniel Rödig, 
  p. Ondřej Gros,  
  p. Tomáš Purnoch, 
  p. RNDr. Radek Stejskal, 
  p. Zdeněk Ševčík, 
  p. Mgr. Radim Zátopek; 
tajemník – p. JUDr. Václav Vašák, právník organizačně-právního oddělení 

odboru  kancelář starosty (OPO OKS) ÚMČ. 
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Vzhledem k tomu, že se pp. Ing. Čapka, Purnoch a RNDr. Stejskal z dnešního 
zasedání ZMČ omluvili, navrhl Starosta MČ p. Nosek doplnit návrhový výbor 
o p. Ing. Petra Matala, a současně doporučil, aby návrhový výbor ZMČ dnes pracoval 
v šestičlenném složení. Dále Starosta MČ p. Nosek navrhl, aby předsedou návrhového 
výboru ZMČ byl zvolen p. Mgr. Frouz a místopředsedou  p. Ing. Rödig.  

K navrženému složení návrhového výboru ZMČ nebyly vzneseny žádné 
připomínky, doplňující či pozměňující návrhy, ani protinávrhy, a Starosta MČ p. Nosek 
vyzval členy ZMČ k hlasování o navrženém složení návrhového výboru ZMČ. 
 

Zastupitelstvo MČ zvolilo  návrhový 
výbor ZMČ ve složení: 
předseda – p. Mgr. Pavel Frouz, 
místopředseda – p. Ing. Daniel Rödig; 
členové – pp. Ondřej Gros, 
Ing. Petr Matal, Zdeněk Ševčík 
a Mgr. Radim Zátopek; 
tajemník – p. JUDr. Václav Vašák 
jednomyslně (všemi 40 hlasy 
přítomných členů ZMČ). 
 

Poté Starosta MČ p. Nosek vyzval členy návrhového výboru ZMČ, aby se ujali 
své funkce a zaujali určená místa ve vyhrazeném prostoru jednacího sálu. 
 
 
Schválení zápisu z 19. zasedání Zastupitelstva Městské části Praha 8 konaného 
dne 23. června 2010 
 

Starosta MČ p. Nosek informoval, že zápis z 19. zasedání Zastupitelstva 
Městské části Praha 8, které se konalo dne 23. června 2010, byl ověřen ověřovateli 
a vyložen v odboru ÚMČ kancelář starosty k nahlédnutí. Do dnešního dne proti zápisu 
nikdo nepodal námitku ani připomínku. Proto se, v souladu s ust. § 8 odst. 3 platného 
Jednacího řádu (JŘ) Zastupitelstva Městské části Praha 8, pokládá zápis z 19. zasedání 
Zastupitelstva Městské části Praha 8 za schválený. 
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Schválení pořadu jednání 20. zasedání Zastupitelstva MČ 
 

Starosta MČ p. Nosek předložil, na základě usnesení č. Usn RMC 0694/2010 
Rady Městské části Praha 8 ze dne 18. srpna 2010, doplněného usneseními 
č. Usn RMC 0546/2010, č. Usn RMC 0650/2010, č. Usn RMC 0652/2010, 
č. Usn RMC 0653/2010, č. Usn RMC 0654/2010, č. Usn RMC 0693/2010, 
č. Usn RMC 0714/2010, č. Usn RMC 0715/2010, č. Usn RMC 0716/2010, 
č. Usn RMC 0717/2010, č. Usn RMC 0718/2010, č. Usn RMC 0719/2010, 
č. Usn RMC 0720/2010, č. Usn RMC 0721/2010, č. Usn RMC 0722/2010, 
č. Usn RMC 0723/2010, č. Usn RMC 0724/2010, č. Usn RMC 0737/2010, 
č. Usn RMC 0738/2010, č. Usn RMC 0739/2010, č. Usn RMC 0741/2010, 
č. Usn RMC 0745/2010, č. Usn RMC 0746/2010, č. Usn RMC 0749/2010, 
č. Usn RMC 0750/2010 a č. Usn RMC 0751/2010 Rady Městské části Praha 8 ze dnů 
1. a 8. září 2010, následující  
 
„Návrh pořadu jednání 20. zasedání Zastupitelstva Městské části Praha 8“: 
 
  1. Návrh volby přísedících Obvodního soudu pro Prahu 8 na funkční období 2010 

až 2014 (k usn. č. Usn RMC 0515/2010) (str. 8 až 9) 
  2. Zpráva o "Vyúčtování výsledků hospodaření Městské části Praha 8 

za 1. pololetí roku 2010" (k usn. č. Usn ZMC 001/2010 
a č. Usn RMC 0737/2010) (str. 9) 

  3. Návrh rozpočtových opatření Městské části Praha 8 (k usn. 
č. Usn ZMC 001/2010, č. Usn RMC 0739/2010 a č. Usn RMC 0741/2010) 
(str. 10) 

  4. Návrh uvolnění finančních prostředků ve výši 3 470 400,- Kč z účelové 
rezervy „Stavba radnice MČ Praha 8 a obchodního centra Palmovka“ na výdaje 
spojené se zajištěním poradenských služeb v oblasti právní, technické, 
ekonomické a realitní při zadávacím řízení k veřejné zakázce „Centrum 
Palmovka" (k usn. č. Usn RMC 0362/2010, č. Usn RMC 0365/2010, 
č. Usn ZMC 037/2010, č. Usn ZMC 038/2010 a č. Usn RMC 0738/2010) 
(str. 15) 

  4.A Návrh uvolnění finančních prostředků ve výši 16 031 200,- Kč z účelové 
rezervy "Stavba radnice MČ Praha 8 a obchodního centra Palmovka" na výdaje 
na vypracování Konceptu dle "Smlouvy o˙výstavbě a poskytování služeb" 
na "Centrum Palmovka" (k usn. č. Usn RMC 0746/2010) (str. 15 až 16) 

  5. Informace ve věci zahájení provozu nových tříd v Mateřské škole, Praha 8, 
Bojasova 1 (k usn. č. Usn RMC 0693/2010) (str. 16) 

  6. Návrh změny Příloh č. 1 a 3 "Zřizovací listiny" Servisního střediska pro˙správu 
svěřeného majetku Městské části Praha 8, v platném znění (k usn. 
č. Usn RMC 0560/2010 a č. Usn RMC 0602/2010) (str. 16 až 17) 

  7. Návrh majetkového převodu Městské části Praha 8 – úplatného převodu 
nemovitosti ve vlastnictví obce, tj. Hlavního města Prahy, svěřené do správy 
Městské části Praha 8 – pozemku parc. č. 628/15, pod stavbou č. ev. 41e, 
na k. ú. Kobylisy v Praze 8 (k usn. č. Usn RMC 0650/2010) (str. 17) 

  8. Návrh majetkového převodu Městské části Praha 8 – úplatného převodu 
nemovitostí ve vlastnictví obce, tj. Hlavního města Prahy, svěřených do správy 
Městské části Praha 8 – domu čp.˙752 s˙příslušenstvím a pozemkem 
parc. č. 650, vše na k. ú. Libeň a na adrese U Hercovky 1, 182 00 Praha 8 
(k usn. č. Usn RMC 0498/2010 a č. Usn RMC 0652/2010) (str. 17 až 18) 
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  9. Návrh majetkového převodu Městské části Praha 8 – úplatného převodu 
nemovitostí ve vlastnictví obce, tj. Hlavního města Prahy, svěřených do správy 
Městské části Praha 8 – domu čp. 1443 s pozemky parc. č. 826 a parc. č. 825, 
vše na k. ú. Libeň a na adrese V Holešovičkách 4, 180 00 Praha 8 (k usn. 
č. Usn RMC 0498/2010 a č. Usn RMC 0653/2010) (str. 18) 

10. Návrh majetkového převodu Městské části Praha 8 – úplatného převodu 
nemovitostí ve vlastnictví obce, tj. Hlavního města Prahy, svěřených do správy 
Městské části Praha 8 – domu čp. 1391 s pozemky parc. č. 1467 
a parc. č. 1466, vše na k. ú. Libeň a na adrese Nad Mazankou 32, 
182 00 Praha 8 (k usn. č. Usn RMC 0498/2010 a č. Usn RMC 0654/2010) 
(str. 18 až 19) 

11. Návrh majetkového převodu Městské části Praha 8 – úplatného převodu 
nemovitostí ve vlastnictví obce, tj. Hlavního města Prahy, svěřených do správy 
Městské části Praha 8 – domů čp. 440, čp. 441 a čp. 442 (vše "bytové domy"), 
na adresách Poznaňská 19, 21 a 23, pozemku parc. č. 827/36 ("zastavěná 
plocha a nádvoří"), pozemku parc. č. 827/37 ("zastavěná plocha a nádvoří") 
a pozemku parc. č. 827/38 ("zastavěná plocha a nádvoří"), vše na k. ú. Bohnice 
v Praze 8 (k usn. č. Usn RMC 0714/2010) (str. 19) 

12. Návrh majetkového převodu Městské části Praha 8 – úplatného převodu 
nemovitostí ve vlastnictví obce, tj. Hlavního města Prahy, svěřených do správy 
Městské části Praha 8 – domů čp. 431, čp. 432 a čp. 433 (vše "bytové domy"), 
na adresách Poznaňská 37, 39 a 41, pozemku parc. č. 827/45 ("zastavěná 
plocha a nádvoří"), pozemku parc. č. 827/46 ("zastavěná plocha a nádvoří") 
a pozemku parc. č. 827/47 ("zastavěná plocha a nádvoří"), vše na k. ú. Bohnice 
v Praze 8 (k usn. č. Usn RMC 0715/2010) (str. 20) 

13. Návrh majetkového převodu Městské části Praha 8 – úplatného převodu 
nemovitostí ve vlastnictví obce, tj. Hlavního města Prahy, svěřených do správy 
Městské části Praha 8 – domů čp. 428, čp. 429 a čp. 430 (vše "bytové domy"), 
na adresách Poznaňská 43, 45 a 47, pozemku parc. č. 827/48 ("zastavěná 
plocha a nádvoří"), pozemku parc. č. 827/49 ("zastavěná plocha a nádvoří") 
a pozemku parc. č. 827/50 ("zastavěná plocha a nádvoří"), vše na k. ú. Bohnice 
v˙Praze 8 (k usn. č. Usn RMC 0716/2010) (str. 20 až 21) 

14. Návrh majetkového převodu Městské části Praha 8 – úplatného převodu 
nemovitostí ve vlastnictví obce, tj. Hlavního města Prahy, svěřených do správy 
Městské části Praha 8 – domů čp. 443, čp. 444 a čp. 445 (vše "bytové domy"), 
na adresách Poznaňská 13, 15 a 17, pozemku parc. č. 827/33 ("zastavěná 
plocha a nádvoří"), pozemku parc. č. 827/34 ("zastavěná plocha a nádvoří") 
a pozemku parc. č. 827/35 ("zastavěná plocha a nádvoří"), vše na k. ú. Bohnice 
v Praze 8 (k usn. č. Usn RMC 0717/2010) (str. 21) 

15. Návrh majetkového převodu Městské části Praha 8 – úplatného převodu 
nemovitostí ve vlastnictví obce, tj. Hlavního města Prahy, svěřených do správy 
Městské části Praha 8 – domů čp. 434, čp. 435 a čp. 436 (vše "bytové domy"), 
na adresách Poznaňská 31, 33 a 35, pozemku parc. č. 827/42 ("zastavěná 
plocha a nádvoří"), pozemku parc. č. 827/43 ("zastavěná plocha a nádvoří") 
a pozemku parc. č. 827/44 ("zastavěná plocha a nádvoří"), vše na k. ú. Bohnice 
v Praze 8 (k usn. č. 28/5.ZMČ/2007, č. 29/5.ZMČ/2007, č. Usn ZMC 029/2008 
a č. Usn RMC 0718/2010) (str. 22) 
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16. Návrh majetkového převodu Městské části Praha 8 – úplatného převodu 
nemovitostí ve vlastnictví obce, tj. Hlavního města Prahy, svěřených do správy 
Městské části Praha 8 – domů čp. 437, čp. 438 a čp. 439 (vše "bytové domy"), 
na adresách Poznaňská 25, 27 a 29, pozemku parc. č. 827/39 ("zastavěná 
plocha a nádvoří"), pozemku parc. č. 827/40 ("zastavěná plocha a nádvoří") 
a pozemku parc. č. 827/41 ("zastavěná plocha a nádvoří"), vše na k. ú. Bohnice 
v Praze 8 (k usn. č. 28/5.ZMČ/2007, č. 29/5.ZMČ/2007 
a č. Usn RMC 0719/2010) (str. 22 až 23) 

17. Návrh majetkového převodu Městské části Praha 8 – úplatného převodu 
nemovitostí ve vlastnictví obce, tj. Hlavního města Prahy, svěřených do správy 
Městské části Praha 8 – domů čp. 520, čp. 521, čp. 522, čp. 523, čp. 524, 
čp. 525 a čp. 526 (vše "bytové domy"), na adresách Cafourkova 1, 3, 5, 7, 9, 11 
a 13, vše na k. ú. Bohnice v˙Praze˙8 (k usn. č. 28/5.ZMČ/2007, 
č. 29/5.ZMČ/2007 a č. Usn RMC 0720/2010) (str. 23) 

18. Návrh majetkového převodu Městské části Praha 8 – úplatného převodu 
nemovitostí ve vlastnictví obce, tj. Hlavního města Prahy, svěřených do správy 
Městské části Praha 8 – domů čp. 469, čp. 470, čp. 471, čp. 472, čp. 473 
a čp. 474 (vše "bytové domy"), na adresách Radomská 1, 3, 5, 7, 9 a 11, 
vše na k. ú. Bohnice v Praze 8 (k usn. č. 28/5.ZMČ/2007, č. 29/5.ZMČ/2007 
a č. Usn RMC 0721/2010) (str. 23 až 24) 

19. Návrh majetkového převodu Městské části Praha 8 – úplatného převodu 
nemovitostí ve vlastnictví obce, tj. Hlavního města Prahy, svěřených do správy 
Městské části Praha 8 – domů čp. 515, čp. 516, čp. 517, čp. 518 a čp. 519 
(vše "bytové domy"), na adresách Řešovská 1, 3, 5, 7 a 9, pozemku 
parc. č. 840/119 ("zastavěná plocha a nádvoří"), pozemku parc. č. 840/120 
("zastavěná plocha a nádvoří"), pozemku parc. č. 840/121 ("zastavěná plocha 
a nádvoří"), pozemku parc. č. 840/122 ("zastavěná plocha a nádvoří") 
a pozemku parc. č. 840/123 ("zastavěná plocha a nádvoří"), 
vše na k. ú. Bohnice v Praze 8 (k usn. č. 28/5.ZMČ/2007, č. 29/5.ZMČ/2007 
a č. Usn RMC 0722/2010) (str. 24) 

20. Návrh majetkového převodu Městské části Praha 8 – úplatného převodu 
nemovitostí ve vlastnictví obce, tj. Hlavního města Prahy, svěřených do správy 
Městské části Praha 8 – domu čp. 1221 ("objekt k bydlení"), na adrese 
Na Žertvách 16, a pozemku parc. č. 3425 ("zastavěná plocha a nádvoří"), 
na k. ú. Libeň v Praze 8 (k usn. č. 28/5.ZMČ/2007, č. 29/5.ZMČ/2007 
a č. Usn RMC 0723/2010) (str. 25) 

21. Návrh majetkového převodu Městské části Praha 8 – úplatného převodu 
nemovitostí ve vlastnictví obce, tj. Hlavního města Prahy, svěřených do správy 
Městské části Praha 8 – domů čp. 1296, 1297, 1298, 1299, 1300, 1301, 1302, 
1303, 1304, 1305, 1306 a 1307 (vše "bytové domy"), na adresách Frýdlantská 
2, 4, 6, 8, 10, 12, 14, 16, 18, 20, 22 a 24, a pozemků parc. č. 2442, 2443, 2444, 
2445, 2446, 2447, 2448, 2449, 2450, 2451, 2452 a 2453 (vše "zastavěná plocha 
a nádvoří"), vše na k. ú. Kobylisy v Praze 8 (k usn. č. 28/5.ZMČ/2007, 
č. 29/5.ZMČ/2007 a č. Usn RMC 0724/2010) (str. 25 až 26) 

22. Návrh prominutí pohledávky Městské části Praha 8 v celkové výši 
148.090,20 Kč za společností DYNAMIC OK, spol. s r.o. (k usn. 
č. Usn RMC 0546/2010) (str. 26) 
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23. Návrh majetkového převodu Městské části Praha 8 – úplatného převodu 
nemovitosti ve vlastnictví obce, tj. Hlavního města Prahy, svěřené do správy 
Městské části Praha 8 – pozemku parc. č. 335/1, o výměře 732 m2, 
na k. ú. Libeň v Praze 8 (k usn. č. Usn RMC 0750/2010) (str. 26 až 27) 

24. Návrh majetkového převodu Městské části Praha 8 – úplatného převodu 
nemovitostí ve vlastnictví obce, tj. Hlavního města Prahy, svěřených do správy 
Městské části Praha 8 – pozemků parc. č. 1025/1 a parc. č. 1027/4, 
vše na k. ú. Troja v Praze 8 (k usn. č. Usn RMC 0751/2010) (str. 27) 

25. Návrh uzavření "Smlouvy o výstavbě a poskytování služeb" s předmětem 
plnění „Centrum Palmovka - Výstavba budovy s kancelářskými a komerčními 
prostory a jejich následná správa s poskytováním souvisejících služeb“(k usn. 
č. Usn RMC 0626/2010 a č. Usn RMC 0745/2010) (str. 10 až 14) 

26. Návrh záměru Městské části Praha 8 na založení akciové společnosti Městské 
části Praha 8 "Centrum Palmovka, a. s." (k usn. č. Usn RMC 0365/2010, 
č. Usn ZMC 037/2010 a č. Usn RMC 0749/2010) (str. 27 až 28) 

27. Dotazy (návrhy), připomínky a podněty členů Zastupitelstva Městské části 
Praha 8 (str. 28) 

 
Dále Starosta MČ p. Nosek členy ZMČ upozornil, že v podkladových 

materiálech jim byly (na základě již citovaného usnesení č. Usn RMC 0694/2010 Rady 
Městské části Praha 8 ze dne 18. srpna 2010 předloženy následující písemné informace 
(bez projednávání), označené písmeny: 
 
A) Informace o rozpočtových opatřeních Městské části Praha 8 (k usn. 

č. Usn ZMC 001/2010, č. Usn RMC 0598/2010, č. Usn RMC 0610/2010,  
č. Usn RMC 0670/2010, č. Usn RMC 0673/2010, č. Usn RMC 0739/2010 
a č. Usn RMC 0741/2010)) 

B) Informace o uskutečněných majetkových převodech  a o majetkových převodech 
Městské části Praha 8 v jednání 

 
Dále Starosta MČ p. Nosek navrhl, aby výše uvedený 25. bod pořadu jednání byl 

projednán za výše uvedeným 3. bodem pořadu jednání.  
Poté Starosta MČ p. Nosek vyzval přítomné, aby se k předloženému návrhu 

pořadu jednání ZMČ (pro veřejnost k nahlédnutí vyvěšenému před vchodem 
do zasedacího sálu) vyjádřili. 
 
V diskusi vystoupili: 
p. RSDr. Bouša – navrhl „stáhnout“ z projednávání na dnešním zasedání ZMČ body 4, 

4A, 25 a 26, týkající se výstavby Centra Palmovka. Domnívá se totiž, že většina 
členů ZMČ s výstavbou nesouhlasí a navíc není vhodné v závěru volebního 
období zadávat tak veliké zakázky; 

p. Ing. Kilian – konstatoval, že na výstavbu Centra Palmovka má stejný názor jako jeho 
předřečník. Dále upozornil, že mu podkladové materiály na zasedání ZMČ byly 
zasílány elektronicky. Podkladové materiály na dnešní zasedání ZMČ obdržel 
ve formě disku CD. Když disk otevřel nalezl pouze podkladové materiály 
z minulých zasedání ZMČ. Vyslovil přesvědčení, že to nebyl ze strany odboru 
informatiky ÚMČ špatný úmysl a přesvědčení, že se situace nebude opakovat; 

p. Ing. F. Beneš, CSc. – doporučil zařadit projednání bodu 25, 4 a 4A na závěr dnešního 
zasedání, neboť se týkají stejné problematiky; 
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Starosta MČ p. Nosek – připomněl, že zmíněné body doporučil projednat v těsné 
návaznosti, tedy za 3. bodem dnešního pořadu jednání; 

p. Ing. Korf – připojil se k diskutujícím, kteří navrhli body týkající se výstavby Centra 
Palmovka na dnešním zasedání ZMČ neprojednávat, neboť se jedná o velmi 
významnou a nákladnou stavbu. Navíc dosud o dané záležitosti neproběhla 
veřejná diskuse. Poznamenal, že rozhodně nepovažuje záměr za scestný a že je 
možné o něm diskutovat; 

Starosta MČ p. Nosek – upozornil, že pokud nebude daná problematika zařazena 
k projednání, nebude záměr výstavby Centra Palmovka prezentován a nebude 
k němu možné diskutovat; 

p. Ing. F. Beneš – připomněl, že výstavba Centra Palmovka je velmi závažná záležitost 
a uvolnění finančních prostředků navržené v bodech 4 a 4A s ní úzce souvisí. 
Proto by body 4 a 4A pořadu jednání měly být projednány až za 25. bodem. 

     
Do diskuse k navrženému pořadu jednání 20. zasedání ZMČ se již nikdo další 

z přítomných nepřihlásil a Starosta MČ p. Nosek vyzval návrhový výbor ZMČ, 
aby předložil návrhy o kterých bude hlasováno. 

 
Předseda návrhového výboru ZMČ p. Mgr. Frouz informoval, že nejprve musí 

být hlasováno o podaných protinávrzích: 
 
- stáhnout body 4, 4A, 25 a 26 z projednávání na dnešním zasedání ZMČ; 

 
Zastupitelstvo MČ po projednání 
protinávrh neschválilo. 
Ze 40 členů ZMČ přítomných hlasování 
bylo: 
17 pro přijetí návrhu, 
22 proti, 
  1 se zdržel hlasování. 

 
- zařadit projednání bodů 4 a 4A za 25. bod. 
  

Zastupitelstvo MČ po projednání 
protinávrh neschválilo. 
Ze 41 členů ZMČ přítomných hlasování 
bylo: 
15 pro přijetí návrhu, 
24 proti, 
  2 se zdrželi hlasování. 
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Dále předseda návrhového výboru ZMČ p. Mgr. Frouz doporučil hlasovat 
o původním návrhu pořadu jednání, předneseném Starostou MČ p. Noskem – projednat 
25. bod za 3. bodem pořadu jednání dnešního zasedání ZMČ, a současně o návrhu 
opatření, aby diskuse probíhala ke každému bodu pořadu jednání 20. zasedání ZMČ 
zvlášť. 
 

Zastupitelstvo MČ po projednání pořad 
jednání 20. zasedání ZMČ a opatření, 
aby diskuse probíhala ke každému bodu 
pořadu jednání zvlášť, schválilo. 
Ze 41 členů ZMČ přítomných hlasování 
bylo: 
27 pro přijetí návrhu, 
12 proti, 
  2 se zdrželi hlasování. 

 
Dále Starosta MČ p. Nosek přítomné informoval, že v průběhu zasedání ZMČ 

budou návrhy usnesení zobrazovány na promítacím plátně v čele jednacího sálu, 
proto budou čteny pouze případné změny přijaté v průběhu jednání, nebo projeví-li 
o to občané zájem. 

 
 
K bodu 1 
Návrh volby přísedících Obvodního soudu pro Prahu 8 na funkční období 2010 až 2014 
(k usn. č. Usn RMC 0515/2010) 
 

Materiál uvedl jeho předkladatel – Starosta MČ p. Nosek, který mj. konstatoval, 
že navržení kandidáti na přísedící Obvodního soudu (ObS) pro Prahu 8 splňují zákonem 
stanovené předpoklady pro výkon funkce. Současně přítomné upozornil, že kandidátky 
na přísedící ObS pro Prahu 8 pí Marie Kuberová a pí Mgr. Zdeňka Rozinková 
se z účasti na dnešním zasedání ZMČ omluvily a nebudou tedy voleny. V tomto smyslu 
bude také upraven návrh usnesení, resp. jeho příloha. Dále vyzval kandidáty přítomné 
v zasedacím sále, aby se jednotlivě, tak jak jejich jména bude číst, povstáním členům 
ZMČ představili, a členy ZMČ požádal, aby k nim vznesli svoje případné dotazy. 
 
V diskusi vystoupil: 
p. JUDr. Musílek – konstatoval, že se domnívá, že by bylo třeba v tuto chvíli ocenit 

přítomné kandidáty na funkci přísedících ObS, neboť o tuto ne příliš populární 
funkci, která rozhodně není zbytečná, není velký zájem. Současně popřál 
kandidátům mnoho úspěchů při výkonu jejich funkce.    

 
Do diskuse k dané problematice se již nikdo další z přítomných nepřihlásil 

a Starosta MČ p. Nosek vyzval předsedu návrhového výboru ZMČ, aby zaujal 
stanovisko návrhového výboru ZMČ k předloženému návrhu usnesení. 

Předseda návrhového výboru ZMČ p. Mgr. Frouz informoval, že v předloženém 
návrhu usnesení bude změněn počet přísedících z 9 na 7 a v příloze usnesení budou 
kandidátky nepřítomné na dnešním zasedání ZMČ vypuštěny. 
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K návrhu usnesení nebyly vzneseny žádné připomínky, doplňující 
či pozměňující návrhy, ani protinávrhy, a Starosta MČ p. Nosek vyzval členy ZMČ 
k hlasování. 

 
Zastupitelstvo MČ po projednání přijalo 
usnesení č. Usn ZMC 060/2010 
jednomyslně (všemi 41 hlasy členů ZMČ 
přítomných hlasování). 
 

 
K bodu 2 
Zpráva o "Vyúčtování výsledků hospodaření Městské části Praha 8 za 1. pololetí roku 
2010" (k usn. č. Usn ZMC 001/2010 a č. Usn RMC 0737/2010) 
 

Materiál uvedl jeho předkladatel – uvolněný radní MČ p. JUDr. Penk. 
 
V diskusi vystoupili: 
p. Kindl – konstatoval, že v rozpočtu MČ byla částka 60 mil. Kč, určená na výstavbu 

Centra Palmovka, přesunuta do rezervy a její čerpání bylo podmíněno 
rozhodnutím ZMČ. V podkladovém materiálu, na str. 29 – Kapitola 10 - 
pokladní správa, je uvedeno, že bylo vyčerpáno 5 mil. Kč na „vypracování 
koncesního projektu na realizaci stavby Centrum Palmovka do doby uvolnění 
účelové rezervy  na tuto akci Zastupitelstvem MČ“. Uvedenou skutečnost 
pokládá za „obejití“ ZMČ a žádá vysvětlení; 

Starosta MČ p. Nosek přislíbil odpovědět písemně. 
 

Do diskuse k dané problematice se již nikdo další z přítomných nepřihlásil 
a Starosta MČ p. Nosek vyzval předsedu návrhového výboru ZMČ, aby zaujal 
stanovisko návrhového výboru ZMČ k předloženému návrhu usnesení. 

Předseda návrhového výboru ZMČ p. Mgr. Frouz informoval, že v předloženém 
návrhu usnesení nedošlo ke změně. 

K návrhu usnesení nebyly vzneseny žádné připomínky, doplňující 
či pozměňující návrhy, ani protinávrhy, a Starosta MČ p. Nosek vyzval členy ZMČ 
k hlasování. 

 
Zastupitelstvo MČ po projednání přijalo 
usnesení č. Usn ZMC 061/2010. 
Ze 41 členů ZMČ přítomných hlasování 
bylo: 
35 pro přijetí návrhu, 
  1 proti, 
  5 se zdrželo hlasování. 
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K bodu 3 
Návrh rozpočtových opatření Městské části Praha 8 (k usn. č. Usn ZMC 001/2010, 
č. Usn RMC 0739/2010 a č. Usn RMC 0741/2010) 
 

Materiál uvedl jeho předkladatel – uvolněný radní MČ p. JUDr. Penk. 
 

Do diskuse k dané problematice se nikdo z přítomných nepřihlásil a Starosta MČ 
p. Nosek vyzval předsedu návrhového výboru ZMČ, aby zaujal stanovisko návrhového 
výboru ZMČ k předloženému návrhu usnesení. 

Předseda návrhového výboru ZMČ p. Mgr. Frouz informoval, že v předloženém 
návrhu usnesení nedošlo ke změně. 

K návrhu usnesení nebyly vzneseny žádné připomínky, doplňující 
či pozměňující návrhy, ani protinávrhy, a Starosta MČ p. Nosek vyzval členy ZMČ 
k hlasování. 

 
Zastupitelstvo MČ po projednání přijalo 
usnesení č. Usn ZMC 062/2010 
jednomyslně (všemi 41 hlasy členů ZMČ 
přítomných hlasování). 
 

 
K bodu 25 
Návrh uzavření "Smlouvy o výstavbě a poskytování služeb" s předmětem plnění 
„Centrum Palmovka - Výstavba budovy s kancelářskými a komerčními prostory a jejich 
následná správa s poskytováním souvisejících služeb“(k usn. č. Usn RMC 0626/2010 
a č. Usn RMC 0745/2010) 
 

Materiál uvedl jeho předkladatel – Starosta MČ p. Nosek, který současně 
přítomné upozornil, že na straně 49 „Smlouvy“ v bodu 28.5.1., ve věci odměny 
za správu, je třeba opravit tiskovou chybu – na místo měsíční odměny má být roční 
odměna. Dále Starosta MČ vyzval zástupce společnosti Metrostav Development, a.s., 
p. Ing. arch. Pleskota, aby přítomné se záměrem výstavby Centra Palmovka seznámil. 

Pan Ing. arch. Pleskot záměr výstavby Centra Palmovka prezentoval. Jeho 
výklad byl doplněn promítáním diapozitivů a členům ZMČ byla rozdán propagační 
materiál. 

Během projednávání dané problematiky rozvinuli přítomní občané v jednacím 
sále transparent s nápisem „Stavební dobrodružství radnice za všechny prachy. 
Rychlejší než si myslíte.“   
 
V diskusi vystoupili: 
občan MČ p. Černý (s jeho vystoupením vyslovila souhlas optická většina členů ZMČ) 

– konstatoval, že prezentuje stanovisko regionální organizace TOP 09. Záměr 
výstavby Centra Palmovka nebyl s veřejností projednán, studie nejsou 
relevantní, projekt se zdá unáhlený. TOP 09 proto žádá výstavbu pozastavit; 

Starosta MČ p. Nosek – informoval, že daná záležitost je projednávána již více než rok 
a o všech nových skutečnostech je veřejnost informována; 
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p. Petrus – jménem klubu členů ZMČ zvolených za ČSSD informoval, že klub výstavbu 
radnice podporuje, neboť si její potřebu uvědomuje. O záměru umístit 
v plánované radnici komerční prostory se dozvěděli později a považovali  ho 
za vhodný k diskusi. Očekávali, že bude podrobně projednána realizace stavby, 
výše nákladů spojených s výstavbou i návratnost finančních prostředků. Diskuse 
však neproběhla. Dnes je prezentován projekt, který se od předchozího liší a je 
nečitelný. Proto klub členů ZMČ zvolených za ČSSD předložený návrh dnes 
nepodpoří. Je si vědom, že prostory pro zaměstnance  ÚMČ je nutné řešit, 
ale není možné v tuto chvíli zavázat budoucí vedení MČ 1,4 miliardou Kč; 

p. MgA. Vilgus – jménem klubu členů ZMČ zvolených za SZ poděkoval architektovi 
za prezentaci záměru výstavby Centra Palmovka a za skutečnost, že vlastně 
otevřel diskusi k dané problematice. Domnívá se však, že diskuse měla probíhat 
mnohem dřív a ne jen v klubu členů ZMČ zvolených za ODS. Dále upozornil, 
že na jednání komise RMČ pro územní rozvoj byl prezentován záměr vybudovat 
v budově budoucí radnice hypermarket, což představám o původním záměru 
neodpovídá; 

Starosta MČ p. Nosek – upozornil, že diskuse k záměru probíhá a podle vznášených 
požadavků se i projekt postupně mění; 

pí RNDr. Palečková – konstatovala, že vítá, že ZMČ umožnilo zástupci TOP 09 
vystoupit v diskusi. Osobně zná p. Ing. Černého řadu let neboť spolupracovali 
v komisi RMČ pro životní prostředí. Již tehdy byly v komisi vedeny diskuse 
o umístění budovy nové radnice. Dále konstatovala, že předložený návrh je 
první, který chce s prostředky MČ hospodařit – vydat je na stavbu a postupně je 
získávat zpět. Upozornila přítomné, že o konečné podobě Centra Palmovka 
proběhne ještě řada diskusí. Osobně předložený návrh vítá, neboť v nové radnici 
bude soustředěn celý ÚMČ a občané konečně nebudou muset „běhat“ 
po několika budovách; 

   Starosta MČ p. Nosek – informoval, že jednotlivé odbory ÚMČ jsou v současné době 
umístěny v několika objektech. Například i v „tesco barácích“, kterým v roce 
2012 končí životnost. Dále sídlí v „bílém domě“, na Zámečku, v Grabově vile 
a v objektu KD Krakov. S uvedeného je patrné, že výstavba nové radnice je 
nezbytná; 

p. Kindl – Konstatoval, že nutnost výstavby nové radnice nikdo nezpochybňuje. Osobně 
se mu líbí i řešení s komerčními prostory. Předložený materiál však obsahuje 
návrh uzavření smlouvy o výstavbě. Zarážející je, že dosud nikdo neví, jak bude 
nový objekt vypadat, ale již je stanovena cena. Požádal, aby předložený návrh 
uzavření smlouvy někdo z vedení MČ obhájil. Domnívá se, že těsně 
před komunálními volbami je uzavření předmětné smlouvy nekorektní; 

Starosta MČ p. Nosek – upozornil přítomné, že nejprve bude zpracován projekt, o němž 
bude probíhat diskuse. Z něj bude teprve patrné, jak bude nová radnice vypadat. 
Dnes byla prezentována vítězná vize, z níž je patrné, že budova bude odpovídat 
všem evropským standardům – tedy kategorie „A“. Cena výstavby je 
pochopitelná - nejprve  bylo stanoveno, jaké prostředky může MČ uvolnit, 
a jakou si představuje jejich návratnost. Poté byl vyhlášen soutěžní dialog a dnes 
byl prezentován vítězný návrh. Příští vedení MČ by pak mělo rozhodovat, jaké 
konečné řešení budovy bude vyhovovat; 
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p. Ing. Randák, CSc. – konstatoval, že z předloženého je patrné, že „práce kvapná málo 
platná“. Chápe i snahu jednobarevné RMČ „protlačit na poslední chvíli co se 
dá“. Připomněl přítomným, že v květnu byl v ZMČ projednáván záměr, k němuž 
podklady obsahovaly chyby. Vznesl dotaz, proč je třeba v tuto chvíli uzavírat 
smlouvu nejen na výstavbu Centra Palmovka, ale i na následnou správu 
s poskytováním souvisejících služeb. Mimo jiné tato část odměny je 
u vybraného dodavatele ze všech podaných nabídek nejvyšší. Ani vzhled budovy 
nepovažuje za výkvět moderní architektury, je to vlastně klasická sídlištní 
kostka. Proto se mu zdá celý postup uspěchaný. Domnívá se, že by bylo vhodné 
vyhlásit nejprve architektonickou soutěž; 

p. Ing. arch. Pleskot – konstatoval, že neví kolik moderních budov p. Ing. Randák, CSc., 
viděl, ale za svým návrhem si rozhodně stojí. Byl vypracován s rozmyslem 
a komise jistě věděla, co vybírá. Osobně preferuje rozumné a udržitelné stavby; 

Starosta MČ p. Nosek – přítomné seznámil se skutečností, že Ing. arch. Pleskot obdržel 
za své návrhy vysoká ocenění; 

p. JUDr. Ing. Novotný – upozornil přítomné, že MČ finanční prostředky na výstavbu 
radnice nevydělala ani neuspořila, ale získala je prodejem majetku, tedy 
bytových domů. Vznesl dotaz, zda navržené ceny výstavby Centra Palmovka 
jsou standardní a zda se nejedná o nadstandardní řešení; 

Starosta MČ p. Nosek – předal p. JUDr. Ing. Novotnému k nahlédnutí odborný posudek 
stanovených cen výstavby a ubezpečil přítomné, že stanovené ceny jsou nižší 
než obvykle; 

p. Chvála – konstatoval, že vidí, že když hlasoval pro stažení materiálu, hlasoval dobře. 
Poděkoval představitelům TOP 09, že ho pozvali na diskusi o radnici, neboť 
o jiných se nedozvěděl. Domnívá se, že diskuse by měla dále pokračovat. Proto 
dnes předložený návrh nepodpoří; 

Starosta MČ p. Nosek – připomněl přítomným, že diskuse k dané problematice 
probíhají již delší dobu a napříč politickými stranami; 

p. Kindl – upozornil, že o probíhající diskusi slyší prvně. Dále upozornil, že i dnešní 
diskuse probíhá spíše o tom, jak má nová radnice vypadat, ale nikdo ještě 
nehovořil k předloženému materiálu, tedy k návrhu uzavření smlouvy o dílo. 
Navíc postup projednávání dané stavby není obvyklý. Domnívá se, že nejprve 
měl být zpracován projekt, pak vyhlášena veřejná soutěž na dodavatele stavby 
a stanovena cena. Vznesl dotaz, proč je nezbytné tak nákladnou stavbu uspěchat. 
Pokud příští vedení MČ shledá zpracovaný projekt výhodným, může uzavřít 
smlouvu o dílo samo; 

p. Ing. Hejkrlík – potvrdil, že diskuse k výstavbě Centra Palmovka probíhala, 
ale uvažovaná cena roste. Ještě před rokem byla stanovena zhruba o polovinu 
nižší než v současné době. Upozornil, že pokud bude předložená smlouva o dílo 
uzavřena, podepíše MČ „bianco šek“. Ve smlouvě totiž není ustanovení, že cena 
je konečná a nepřekročitelná. Navíc neobsahuje DPH, takže lze očekávat, 
že ještě poroste; 

Starosta MČ p. Nosek – informoval, že v rámci diskuse byl záměr doplněn 
o vybudování podzemních garáží a tím vzrostla i celková cena; 



strana 13/29  
 
 

p. Ing. F. Beneš, CSc. – konstatoval, že se domnívá, že nová radnice není potřeba. 
Při vyřizování záležitostí by totiž neměli „b ěhat“ občané, ale měly by obíhat 
listiny. Nechápe proč je třeba rozhodnout o výstavbě Centra Palmovka tak 
rychle – bude se stavět minimálně 7 let. Dále konstatoval, že si váží skutečnosti, 
že se MČ v minulosti nezbavila nadbytečných budov mateřských škol a mohla 
tudíž tato zařízení obnovit. Doporučil finanční prostředky určené na výstavbu 
radnice investovat do oprav a modernizace škol. Současně upozornil, 
že zamýšlené komerční prostory nikdy nebudou tak výnosné, jako nájemné 
z bytů; 

Starosta MČ p. Nosek – informoval, že MČ získala z prodeje bytových domů finanční 
prostředky i na opravu a modernizaci škol. V záměru vybudovat Centrum 
Palmovka projevilo vedení MČ snahu alespoň část finančních prostředků 
„neprojíst“, ale uložit je tak, aby i v budoucnu přinášely zisk; 

p. Petrus – upozornil, že o nutnosti prostorového řešení ÚMČ se diskutuje již dlouho. 
Zhruba před rokem a půl dokonce k dané problematice zřídila RMČ komisi. 
Vždy se však uvažovalo pouze o přístavbě „bílého domu“. Tehdy členové ZMČ 
zvolení za ČSSD navrhli, že by bylo vhodnější postavit novou radnici. Teprve 
v únoru letošního roku se však členové ZMČ dozvěděli o záměru, že by budova 
měla obsahovat i komerční prostory. O tomto záměru debata s opozičními 
stranami neprobíhala; 

p. JUDr. Ing. Novotný – konstatoval, že odborný posudek stanovených cen výstavby 
radnice, který mu dal Starosta MČ k nahlédnutí, je v pořádku. Jeho však spíše 
zajímalo, zda si MČ nechala zpracovat posudek jak novou radnici postavit 
co nejlevněji; 

p. Ing. Randák, CSc. – upozornil přítomné, že členové ZMČ vznášejí dotazy 
a připomínky, na které nikdo z vedení MČ nereaguje. Připomněl, že se chtěl 
dozvědět proč mají být v nové radnici i komerční prostory. Dále upozornil, 
že neřekl, že se mu projekt nové radnice nelíbí, pouze se domníval, že by 
k stanovení podoby radnice bylo vhodnější vypsat architektonickou soutěž. Dále 
vznesl dotaz kolik bude příští ZMČ stát, když bude chtít předloženou smlouvu 
o dílo vypovědět; 

Starosta MČ p. Nosek – informoval, že předložená smlouva o dílo žádné sankce v tomto 
směru neobsahuje; 

p. Chvála – vznesl dotaz, zda pokud příští ZMČ od smlouvy odstoupí, nezaplatí MČ 
vůbec nic; 

Starosta MČ p. Nosek – vysvětlil, že v případě odstoupení od smlouvy musí MČ 
samozřejmě uhradit prokazatelně proinvestované náklady; 
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p. JUDr. Musílek – potvrdil, že předložená smlouva neobsahuje speciální ustanovení 
k sankcím. Tedy v případě odstoupení od smlouvy budou hrazeny jen skutečně 
vynaložené náklady. Doporučil přítomným „zmírnit vášně“ a začít uvažovat 
konkrétně. Předložená smlouva je naprosto standardní. Jestliže MČ vypsala 
výběrové řízení formou soutěžního dialogu, jinou smlouvu ani uzavřít nemůže, 
a je to i určitá výhoda. Smlouva totiž vytváří základní rámec pro realizaci 
projektu. V průběhu výstavby má pak MČ možnost cokoliv změnit – např. snížit 
počet pater, zrušit komerční prostory apod. Dnes tedy ZMČ neschvaluje nic 
definitivního ani nevratného a smlouva dává investorovi velké možnosti. Dále 
připomněl, že diskuse o stavbě radnice v oblasti Palmovka probíhají již zhruba 
15 let. Ale pokud se někdo chce o záměru dozvědět musí se také o něj zajímat. 
On osobně v minulosti vyčítal současnému vedení MČ určitou „neodvahu“ 
a pasivitu. Dvě rozhodnutí jej však přesvědčila o opaku. Jednak to bylo 
rozhodnutí pokračovat v privatizaci bytových domů a v současné době řešení 
letitého problému umístění ÚMČ v jedné budově. Předložený projekt Centra 
Palmovka je zajímavý především tím, že část finančních  prostředků získaných 
z privatizace bytových domů využívá pro všechny občany MČ bez rozdílu. 
Každý občan totiž někdy v životě radnici potřebuje. Proto předložený návrh 
podpoří. Spíše by se v tuto chvíli obával, že se o finančních možnostech MČ 
dozvědí různá sdružení, která zaplaví ÚMČ žádostmi o finanční příspěvek 
na svojí činnost. Nechce zpochybnit důležitost působení těchto sdružení, 
ale prostředky jim poskytnuté bude využívat jen malá skupina občanů. V závěru 
vyslovil přesvědčení, že si jsou členové ZMČ vědomi důležitosti rozhodování 
v dané záležitosti a že se rozhodnou správně. 

          
Do diskuse k dané problematice se již nikdo další z přítomných nepřihlásil 

a Starosta MČ p. Nosek vyzval předsedu návrhového výboru ZMČ, aby zaujal 
stanovisko návrhového výboru ZMČ k předloženému návrhu usnesení. 

Předseda návrhového výboru ZMČ p. Mgr. Frouz informoval, že v předloženém 
návrhu usnesení nedošlo ke změně. 

K návrhu usnesení nebyly vzneseny žádné připomínky, doplňující 
či pozměňující návrhy, ani protinávrhy, a Starosta MČ p. Nosek vyzval členy ZMČ 
k hlasování. 

 
Zastupitelstvo MČ po projednání přijalo 
usnesení č. Usn ZMC 063/2010. 
Ze 41 členů ZMČ přítomných hlasování 
bylo: 
23 pro přijetí návrhu, 
18 proti. 

 
 

Po projednání výše uvedeného bodu jednání vyhlásil Starosta MČ krátkou 
přestávku (na cca 10 min.). 

Po přestávce jednání pokračovalo.   
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K bodu 4 
Návrh uvolnění finančních prostředků ve výši 3 470 400,- Kč z účelové rezervy „Stavba 
radnice MČ Praha 8 a obchodního centra Palmovka“ na výdaje spojené se zajištěním 
poradenských služeb v oblasti právní, technické, ekonomické a realitní při zadávacím 
řízení k veřejné zakázce „Centrum Palmovka" (k usn. č. Usn RMC 0362/2010, 
č. Usn RMC 0365/2010, č. Usn ZMC 037/2010, č. Usn ZMC 038/2010 
a č. Usn RMC 0738/2010) 
 

Materiál uvedl jeho předkladatel – uvolněný radní MČ p. JUDr. Penk. 
 
V diskusi vystoupil: 
p. Ing. Randák, CSc. – upozornil přítomné, že předložený návrh projednával finanční 

výbor ZMČ a uvolnění finančních prostředků nedoporučil, neboť se jedná 
o již vynaložené prostředky. ZMČ je tedy zpětně předložen návrh uvolnit 
již investované prostředky.    

 
Do diskuse k dané problematice se již nikdo další z přítomných nepřihlásil 

a Starosta MČ p. Nosek vyzval předsedu návrhového výboru ZMČ, aby zaujal 
stanovisko návrhového výboru ZMČ k předloženému návrhu usnesení. 

Předseda návrhového výboru ZMČ p. Mgr. Frouz informoval, že v předloženém 
návrhu usnesení nedošlo ke změně. 

K návrhu usnesení nebyly vzneseny žádné připomínky, doplňující 
či pozměňující návrhy, ani protinávrhy, a Starosta MČ p. Nosek vyzval členy ZMČ 
k hlasování. 

 
Zastupitelstvo MČ po projednání přijalo 
usnesení č. Usn ZMC 064/2010. 
Ze 40 členů ZMČ přítomných hlasování 
bylo: 
23 pro přijetí návrhu, 
17 proti. 

 
 

K bodu 4 A 
Návrh uvolnění finančních prostředků ve výši 16 031 200,- Kč z účelové rezervy 
"Stavba radnice MČ Praha 8 a obchodního centra Palmovka" na výdaje na vypracování 
Konceptu dle "Smlouvy o˙výstavbě a poskytování služeb" na "Centrum Palmovka" 
(k usn. č. Usn RMC 0746/2010) 
 

Materiál uvedl jeho předkladatel – uvolněný radní MČ p. JUDr. Penk. 
 

Do diskuse k dané problematice se nikdo z přítomných nepřihlásil a Starosta MČ 
p. Nosek vyzval předsedu návrhového výboru ZMČ, aby zaujal stanovisko návrhového 
výboru ZMČ k předloženému návrhu usnesení. 

Předseda návrhového výboru ZMČ p. Mgr. Frouz informoval, že v předloženém 
návrhu usnesení nedošlo ke změně. 
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K návrhu usnesení nebyly vzneseny žádné připomínky, doplňující 
či pozměňující návrhy, ani protinávrhy, a Starosta MČ p. Nosek vyzval členy ZMČ 
k hlasování. 

 
Zastupitelstvo MČ po projednání přijalo 
usnesení č. Usn ZMC 065/2010. 
Ze 40 členů ZMČ přítomných hlasování 
bylo: 
23 pro přijetí návrhu, 
17 proti. 

 
 
K bodu 5 
Informace ve věci zahájení provozu nových tříd v Mateřské škole, Praha 8, Bojasova 1 
(k usn. č. Usn RMC 0693/2010)  
 

Materiál uvedl jeho předkladatel – zástupce Starosty MČ p. Mgr. Roubíček. 
 

Do diskuse k dané problematice se nikdo z přítomných nepřihlásil a Starosta MČ 
p. Nosek vyzval předsedu návrhového výboru ZMČ, aby zaujal stanovisko návrhového 
výboru ZMČ k předloženému návrhu usnesení. 

Předseda návrhového výboru ZMČ p. Mgr. Frouz informoval, že v předloženém 
návrhu usnesení nedošlo ke změně. 

K návrhu usnesení nebyly vzneseny žádné připomínky, doplňující 
či pozměňující návrhy, ani protinávrhy, a Starosta MČ p. Nosek vyzval členy ZMČ 
k hlasování. 

 
Zastupitelstvo MČ po projednání přijalo 
usnesení č. Usn ZMC 066/2010 
jednomyslně (všemi 39 hlasy členů ZMČ 
přítomných hlasování). 
 

 
K bodu 6 
Návrh změny Příloh č. 1 a 3 "Zřizovací listiny" Servisního střediska pro správu 
svěřeného majetku Městské části Praha 8, v platném znění (k usn. 
č. Usn RMC 0560/2010 a č. Usn RMC 0602/2010) 
 

Materiál uvedl jeho předkladatel – zástupce Starosty MČ p. Mgr. Roubíček. 
 

Do diskuse k dané problematice se nikdo z přítomných nepřihlásil a Starosta MČ 
p. Nosek vyzval předsedu návrhového výboru ZMČ, aby zaujal stanovisko návrhového 
výboru ZMČ k předloženému návrhu usnesení. 

Předseda návrhového výboru ZMČ p. Mgr. Frouz informoval, že v předloženém 
návrhu usnesení nedošlo ke změně. 
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K návrhu usnesení nebyly vzneseny žádné připomínky, doplňující 
či pozměňující návrhy, ani protinávrhy, a Starosta MČ p. Nosek vyzval členy ZMČ 
k hlasování. 

 
Zastupitelstvo MČ po projednání přijalo 
usnesení č. Usn ZMC 067/2010 
jednomyslně (všemi 39 hlasy členů ZMČ 
přítomných hlasování). 
 

 
K bodu 7 
Návrh majetkového převodu Městské části Praha 8 – úplatného převodu nemovitosti 
ve vlastnictví obce, tj. Hlavního města Prahy, svěřené do správy Městské části Praha 8 – 
pozemku parc. č. 628/15, pod stavbou č. ev. 41e, na k. ú. Kobylisy v Praze 8 (k usn. 
č. Usn RMC 0650/2010) 
 

Materiál uvedl jeho předkladatel – zástupce Starosty MČ p. Mgr. Roubíček. 
 

Do diskuse k dané problematice se nikdo z přítomných nepřihlásil a Starosta MČ 
p. Nosek vyzval předsedu návrhového výboru ZMČ, aby zaujal stanovisko návrhového 
výboru ZMČ k předloženému návrhu usnesení. 

Předseda návrhového výboru ZMČ p. Mgr. Frouz informoval, že v předloženém 
návrhu usnesení nedošlo ke změně. 

K návrhu usnesení nebyly vzneseny žádné připomínky, doplňující 
či pozměňující návrhy, ani protinávrhy, a Starosta MČ p. Nosek vyzval členy ZMČ 
k hlasování. 

 
Zastupitelstvo MČ po projednání přijalo 
usnesení č. Usn ZMC 068/2010 
jednomyslně (všemi 39 hlasy členů ZMČ 
přítomných hlasování). 
 

 
K bodu 8 
Návrh majetkového převodu Městské části Praha 8 – úplatného převodu nemovitostí 
ve vlastnictví obce, tj. Hlavního města Prahy, svěřených do správy Městské části 
Praha 8 – domu čp.˙752 s˙příslušenstvím a pozemkem parc. č. 650, vše na k. ú. Libeň 
a na adrese U Hercovky 1, 182 00 Praha 8 (k usn. č. Usn RMC 0498/2010 
a č. Usn RMC 0652/2010) 
 

Materiál uvedl jeho předkladatel – zástupce Starosty MČ p. Mgr. Roubíček. 
 

Do diskuse k dané problematice se nikdo z přítomných nepřihlásil a Starosta MČ 
p. Nosek vyzval předsedu návrhového výboru ZMČ, aby zaujal stanovisko návrhového 
výboru ZMČ k předloženému návrhu usnesení. 

Předseda návrhového výboru ZMČ p. Mgr. Frouz informoval, že v předloženém 
návrhu usnesení nedošlo ke změně. 
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K návrhu usnesení nebyly vzneseny žádné připomínky, doplňující 
či pozměňující návrhy, ani protinávrhy, a Starosta MČ p. Nosek vyzval členy ZMČ 
k hlasování. 

 
Zastupitelstvo MČ po projednání přijalo 
usnesení č. Usn ZMC 069/2010. 
Ze 37 členů ZMČ přítomných hlasování 
bylo: 
30 pro přijetí návrhu, 
  7 se zdrželo hlasování. 

 
 
K bodu 9 
Návrh majetkového převodu Městské části Praha 8 – úplatného převodu nemovitostí 
ve vlastnictví obce, tj. Hlavního města Prahy, svěřených do správy Městské části 
Praha 8 – domu čp. 1443 s pozemky parc. č. 826 a parc. č. 825, vše na k. ú. Libeň 
a na adrese V Holešovičkách 4, 180 00 Praha 8 (k usn. č. Usn RMC 0498/2010 
a č. Usn RMC 0653/2010) 
 

Materiál uvedl jeho předkladatel – zástupce Starosty MČ p. Mgr. Roubíček. 
 

Do diskuse k dané problematice se nikdo z přítomných nepřihlásil a Starosta MČ 
p. Nosek vyzval předsedu návrhového výboru ZMČ, aby zaujal stanovisko návrhového 
výboru ZMČ k předloženému návrhu usnesení. 

Předseda návrhového výboru ZMČ p. Mgr. Frouz informoval, že v předloženém 
návrhu usnesení nedošlo ke změně. 

K návrhu usnesení nebyly vzneseny žádné připomínky, doplňující 
či pozměňující návrhy, ani protinávrhy, a Starosta MČ p. Nosek vyzval členy ZMČ 
k hlasování. 

 
Zastupitelstvo MČ po projednání přijalo 
usnesení č. Usn ZMC 070/2010. 
Ze 36 členů ZMČ přítomných hlasování 
bylo: 
25 pro přijetí návrhu, 
11 se zdrželo hlasování. 

 
 

K bodu 10 
Návrh majetkového převodu Městské části Praha 8 – úplatného převodu nemovitostí 
ve vlastnictví obce, tj. Hlavního města Prahy, svěřených do správy Městské části 
Praha 8 – domu čp. 1391 s pozemky parc. č. 1467 a parc. č. 1466, vše na k. ú. Libeň 
a na adrese Nad Mazankou 32, 182 00 Praha 8 (k usn. č. Usn RMC 0498/2010 
a č. Usn RMC 0654/2010) 
 

Materiál uvedl jeho předkladatel – zástupce Starosty MČ p. Mgr. Roubíček. 
 

Do diskuse k dané problematice se nikdo z přítomných nepřihlásil a Starosta MČ 
p. Nosek vyzval předsedu návrhového výboru ZMČ, aby zaujal stanovisko návrhového 
výboru ZMČ k předloženému návrhu usnesení. 
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Předseda návrhového výboru ZMČ p. Mgr. Frouz informoval, že v předloženém 
návrhu usnesení nedošlo ke změně. 

K návrhu usnesení nebyly vzneseny žádné připomínky, doplňující 
či pozměňující návrhy, ani protinávrhy, a Starosta MČ p. Nosek vyzval členy ZMČ 
k hlasování. 

 
Zastupitelstvo MČ po projednání přijalo 
usnesení č. Usn ZMC 071/2010. 
Ze 35 členů ZMČ přítomných hlasování 
bylo: 
26 pro přijetí návrhu, 
  9 se zdrželo hlasování. 

 
 

K bodu 11 
Návrh majetkového převodu Městské části Praha 8 – úplatného převodu nemovitostí 
ve vlastnictví obce, tj. Hlavního města Prahy, svěřených do správy Městské části 
Praha 8 – domů čp. 440, čp. 441 a čp. 442 (vše "bytové domy"), na adresách 
Poznaňská 19, 21 a 23, pozemku parc. č. 827/36 ("zastavěná plocha a nádvoří"), 
pozemku parc. č. 827/37 ("zastavěná plocha a nádvoří") a pozemku parc. č. 827/38 
("zastavěná plocha a nádvoří"), vše na k. ú. Bohnice v Praze 8 (k usn. 
č. Usn RMC 0714/2010) 
 

Materiál uvedl jeho předkladatel – zástupce Starosty MČ p. Mgr. Roubíček. 
 

Do diskuse k dané problematice se nikdo z přítomných nepřihlásil a Starosta MČ 
p. Nosek vyzval předsedu návrhového výboru ZMČ, aby zaujal stanovisko návrhového 
výboru ZMČ k předloženému návrhu usnesení. 

Předseda návrhového výboru ZMČ p. Mgr. Frouz informoval, že v předloženém 
návrhu usnesení nedošlo ke změně. 

K návrhu usnesení nebyly vzneseny žádné připomínky, doplňující 
či pozměňující návrhy, ani protinávrhy, a Starosta MČ p. Nosek vyzval členy ZMČ 
k hlasování. 

 
Zastupitelstvo MČ po projednání přijalo 
usnesení č. Usn ZMC 072/2010. 
Ze 37 členů ZMČ přítomných hlasování 
bylo: 
28 pro přijetí návrhu, 
  9 se zdrželo hlasování. 
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K bodu 12 
Návrh majetkového převodu Městské části Praha 8 – úplatného převodu nemovitostí 
ve vlastnictví obce, tj. Hlavního města Prahy, svěřených do správy Městské části 
Praha 8 – domů čp. 431, čp. 432 a čp. 433 (vše "bytové domy"), na adresách 
Poznaňská 37, 39 a 41, pozemku parc. č. 827/45 ("zastavěná plocha a nádvoří"), 
pozemku parc. č. 827/46 ("zastavěná plocha a nádvoří") a pozemku parc. č. 827/47 
("zastavěná plocha a nádvoří"), vše na k. ú. Bohnice v˙Praze 8 (k usn. 
č. Usn RMC 0715/2010) 
 

Materiál uvedl jeho předkladatel – zástupce Starosty MČ p. Mgr. Roubíček. 
 

Do diskuse k dané problematice se nikdo z přítomných nepřihlásil a Starosta MČ 
p. Nosek vyzval předsedu návrhového výboru ZMČ, aby zaujal stanovisko návrhového 
výboru ZMČ k předloženému návrhu usnesení. 

Předseda návrhového výboru ZMČ p. Mgr. Frouz informoval, že v předloženém 
návrhu usnesení nedošlo ke změně. 

K návrhu usnesení nebyly vzneseny žádné připomínky, doplňující 
či pozměňující návrhy, ani protinávrhy, a Starosta MČ p. Nosek vyzval členy ZMČ 
k hlasování. 

 
Zastupitelstvo MČ po projednání přijalo 
usnesení č. Usn ZMC 073/2010. 
Ze 37 členů ZMČ přítomných hlasování 
bylo: 
28 pro přijetí návrhu, 
  9 se zdrželo hlasování. 

 
 

K bodu 13 
Návrh majetkového převodu Městské části Praha 8 – úplatného převodu nemovitostí 
ve vlastnictví obce, tj. Hlavního města Prahy, svěřených do správy Městské části 
Praha 8 – domů čp. 428, čp. 429 a čp. 430 (vše "bytové domy"), na adresách 
Poznaňská 43, 45 a 47, pozemku parc. č. 827/48 ("zastavěná plocha a nádvoří"), 
pozemku parc. č. 827/49 ("zastavěná plocha a nádvoří") a pozemku parc. č. 827/50 
("zastavěná plocha a nádvoří"), vše na k. ú. Bohnice v˙Praze 8 (k usn. 
č. Usn RMC 0716/2010) 
 

Materiál uvedl jeho předkladatel – zástupce Starosty MČ p. Mgr. Roubíček. 
 
Do diskuse k dané problematice se nikdo z přítomných nepřihlásil a Starosta MČ 

p. Nosek vyzval předsedu návrhového výboru ZMČ, aby zaujal stanovisko návrhového 
výboru ZMČ k předloženému návrhu usnesení. 

Předseda návrhového výboru ZMČ p. Mgr. Frouz informoval, že v předloženém 
návrhu usnesení nedošlo ke změně. 
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K návrhu usnesení nebyly vzneseny žádné připomínky, doplňující 
či pozměňující návrhy, ani protinávrhy, a Starosta MČ p. Nosek vyzval členy ZMČ 
k hlasování. 

 
Zastupitelstvo MČ po projednání přijalo 
usnesení č. Usn ZMC 074/2010. 
Ze 37 členů ZMČ přítomných hlasování 
bylo: 
28 pro přijetí návrhu, 
  9 se zdrželo hlasování. 

 
 
K bodu 14 
Návrh majetkového převodu Městské části Praha 8 – úplatného převodu nemovitostí 
ve vlastnictví obce, tj. Hlavního města Prahy, svěřených do správy Městské části 
Praha 8 – domů čp. 443, čp. 444 a čp. 445 (vše "bytové domy"), na adresách 
Poznaňská 13, 15 a 17, pozemku parc. č. 827/33 ("zastavěná plocha a nádvoří"), 
pozemku parc. č. 827/34 ("zastavěná plocha a nádvoří") a pozemku parc. č. 827/35 
("zastavěná plocha a nádvoří"), vše na k. ú. Bohnice v Praze 8 (k usn. 
č. Usn RMC 0717/2010) 
 

Materiál uvedl jeho předkladatel – zástupce Starosty MČ p. Mgr. Roubíček. 
 

Do diskuse k dané problematice se nikdo z přítomných nepřihlásil a Starosta MČ 
p. Nosek vyzval předsedu návrhového výboru ZMČ, aby zaujal stanovisko návrhového 
výboru ZMČ k předloženému návrhu usnesení. 

Předseda návrhového výboru ZMČ p. Mgr. Frouz informoval, že v předloženém 
návrhu usnesení nedošlo ke změně. 

K návrhu usnesení nebyly vzneseny žádné připomínky, doplňující 
či pozměňující návrhy, ani protinávrhy, a Starosta MČ p. Nosek vyzval členy ZMČ 
k hlasování. 

 
Zastupitelstvo MČ po projednání přijalo 
usnesení č. Usn ZMC 075/2010. 
Ze 37 členů ZMČ přítomných hlasování 
bylo: 
28 pro přijetí návrhu, 
  9 se zdrželo hlasování. 
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K bodu 15 
Návrh majetkového převodu Městské části Praha 8 – úplatného převodu nemovitostí 
ve vlastnictví obce, tj. Hlavního města Prahy, svěřených do správy Městské části 
Praha 8 – domů čp. 434, čp. 435 a čp. 436 (vše "bytové domy"), na adresách 
Poznaňská 31, 33 a 35, pozemku parc. č. 827/42 ("zastavěná plocha a nádvoří"), 
pozemku parc. č. 827/43 ("zastavěná plocha a nádvoří") a pozemku parc. č. 827/44 
("zastavěná plocha a nádvoří"), vše na k. ú. Bohnice v Praze 8 (k usn. 
č. 28/5.ZMČ/2007, č. 29/5.ZMČ/2007, č. Usn ZMC 029/2008 
a č. Usn RMC 0718/2010) 
 

Materiál uvedl jeho předkladatel – zástupce Starosty MČ p. Mgr. Roubíček. 
 

Do diskuse k dané problematice se nikdo z přítomných nepřihlásil a Starosta MČ 
p. Nosek vyzval předsedu návrhového výboru ZMČ, aby zaujal stanovisko návrhového 
výboru ZMČ k předloženému návrhu usnesení. 

Předseda návrhového výboru ZMČ p. Mgr. Frouz informoval, že v předloženém 
návrhu usnesení nedošlo ke změně. 

K návrhu usnesení nebyly vzneseny žádné připomínky, doplňující 
či pozměňující návrhy, ani protinávrhy, a Starosta MČ p. Nosek vyzval členy ZMČ 
k hlasování. 

 
Zastupitelstvo MČ po projednání přijalo 
usnesení č. Usn ZMC 0762010. 
Ze 37 členů ZMČ přítomných hlasování 
bylo: 
28 pro přijetí návrhu, 
  9 se zdrželo hlasování. 
 

 
K bodu 16 
Návrh majetkového převodu Městské části Praha 8 – úplatného převodu nemovitostí 
ve vlastnictví obce, tj. Hlavního města Prahy, svěřených do správy Městské části 
Praha 8 – domů čp. 437, čp. 438 a čp. 439 (vše "bytové domy"), na adresách 
Poznaňská 25, 27 a 29, pozemku parc. č. 827/39 ("zastavěná plocha a nádvoří"), 
pozemku parc. č. 827/40 ("zastavěná plocha a nádvoří") a pozemku parc. č. 827/41 
("zastavěná plocha a nádvoří"), vše na k. ú. Bohnice v Praze 8 (k usn. 
č. 28/5.ZMČ/2007, č. 29/5.ZMČ/2007 a č. Usn RMC 0719/2010) 
 

Materiál uvedl jeho předkladatel – zástupce Starosty MČ p. Mgr. Roubíček. 
 

Do diskuse k dané problematice se nikdo z přítomných nepřihlásil a Starosta MČ 
p. Nosek vyzval předsedu návrhového výboru ZMČ, aby zaujal stanovisko návrhového 
výboru ZMČ k předloženému návrhu usnesení. 

Předseda návrhového výboru ZMČ p. Mgr. Frouz informoval, že v předloženém 
návrhu usnesení nedošlo ke změně. 
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K návrhu usnesení nebyly vzneseny žádné připomínky, doplňující 
či pozměňující návrhy, ani protinávrhy, a Starosta MČ p. Nosek vyzval členy ZMČ 
k hlasování. 

 
Zastupitelstvo MČ po projednání přijalo 
usnesení č. Usn ZMC 077/2010. 
Ze 37 členů ZMČ přítomných hlasování 
bylo: 
28 pro přijetí návrhu, 
  9 se zdrželo hlasování. 

 
 
K bodu 17 
Návrh majetkového převodu Městské části Praha 8 – úplatného převodu nemovitostí 
ve vlastnictví obce, tj. Hlavního města Prahy, svěřených do správy Městské části 
Praha 8 – domů čp. 520, čp. 521, čp. 522, čp. 523, čp. 524, čp. 525 a čp. 526 
(vše "bytové domy"), na adresách Cafourkova 1, 3, 5, 7, 9, 11 a 13, vše na k. ú. Bohnice 
v Praze 8 (k usn. č. 28/5.ZMČ/2007, č. 29/5.ZMČ/2007 a č. Usn RMC 0720/2010) 
 

Materiál uvedl jeho předkladatel – zástupce Starosty MČ p. Mgr. Roubíček. 
 

Do diskuse k dané problematice se nikdo z přítomných nepřihlásil a Starosta MČ 
p. Nosek vyzval předsedu návrhového výboru ZMČ, aby zaujal stanovisko návrhového 
výboru ZMČ k předloženému návrhu usnesení. 

Předseda návrhového výboru ZMČ p. Mgr. Frouz informoval, že v předloženém 
návrhu usnesení nedošlo ke změně. 

K návrhu usnesení nebyly vzneseny žádné připomínky, doplňující 
či pozměňující návrhy, ani protinávrhy, a Starosta MČ p. Nosek vyzval členy ZMČ 
k hlasování. 

 
Zastupitelstvo MČ po projednání přijalo 
usnesení č. Usn ZMC 078/2010. 
Ze 36 členů ZMČ přítomných hlasování 
bylo: 
28 pro přijetí návrhu, 
  8 se zdrželo hlasování. 
 

 
K bodu 18 
Návrh majetkového převodu Městské části Praha 8 – úplatného převodu nemovitostí 
ve vlastnictví obce, tj. Hlavního města Prahy, svěřených do správy Městské části 
Praha 8 – domů čp. 469, čp. 470, čp. 471, čp. 472, čp. 473 a čp. 474 (vše "bytové 
domy"), na adresách Radomská 1, 3, 5, 7, 9 a 11, vše na k. ú. Bohnice v Praze 8 (k usn. 
č. 28/5.ZMČ/2007, č. 29/5.ZMČ/2007 a č. Usn RMC 0721/2010) 
 

Materiál uvedl jeho předkladatel – zástupce Starosty MČ p. Mgr. Roubíček. 
 

Do diskuse k dané problematice se nikdo z přítomných nepřihlásil a Starosta MČ 
p. Nosek vyzval předsedu návrhového výboru ZMČ, aby zaujal stanovisko návrhového 
výboru ZMČ k předloženému návrhu usnesení. 
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Předseda návrhového výboru ZMČ p. Mgr. Frouz informoval, že v předloženém 
návrhu usnesení nedošlo ke změně. 

K návrhu usnesení nebyly vzneseny žádné připomínky, doplňující 
či pozměňující návrhy, ani protinávrhy, a Starosta MČ p. Nosek vyzval členy ZMČ 
k hlasování. 

 
Zastupitelstvo MČ po projednání přijalo 
usnesení č. Usn ZMC 079/2010. 
Ze 36 členů ZMČ přítomných hlasování 
bylo: 
28 pro přijetí návrhu, 
  8 se zdrželo hlasování. 

 
 
K bodu 19 
Návrh majetkového převodu Městské části Praha 8 – úplatného převodu nemovitostí 
ve vlastnictví obce, tj. Hlavního města Prahy, svěřených do správy Městské části 
Praha 8 – domů čp. 515, čp. 516, čp. 517, čp. 518 a čp. 519 (vše "bytové domy"), 
na adresách Řešovská 1, 3, 5, 7 a 9, pozemku parc. č. 840/119 ("zastavěná plocha 
a nádvoří"), pozemku parc. č. 840/120 ("zastavěná plocha a nádvoří"), pozemku 
parc. č. 840/121 ("zastavěná plocha a nádvoří"), pozemku parc. č. 840/122 ("zastavěná 
plocha a nádvoří") a pozemku parc. č. 840/123 ("zastavěná plocha a nádvoří"), 
vše na k. ú. Bohnice v Praze 8 (k usn. č. 28/5.ZMČ/2007, č. 29/5.ZMČ/2007 
a č. Usn RMC 0722/2010) 
 

Materiál uvedl jeho předkladatel – zástupce Starosty MČ p. Mgr. Roubíček. 
 

Do diskuse k dané problematice se nikdo z přítomných nepřihlásil a Starosta MČ 
p. Nosek vyzval předsedu návrhového výboru ZMČ, aby zaujal stanovisko návrhového 
výboru ZMČ k předloženému návrhu usnesení. 

Předseda návrhového výboru ZMČ p. Mgr. Frouz informoval, že v předloženém 
návrhu usnesení nedošlo ke změně. 

K návrhu usnesení nebyly vzneseny žádné připomínky, doplňující 
či pozměňující návrhy, ani protinávrhy, a Starosta MČ p. Nosek vyzval členy ZMČ 
k hlasování. 

 
Zastupitelstvo MČ po projednání přijalo 
usnesení č. Usn ZMC 080/2010. 
Ze 35 členů ZMČ přítomných hlasování 
bylo: 
27 pro přijetí návrhu, 
  8 se zdrželo hlasování. 
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K bodu 20 
Návrh majetkového převodu Městské části Praha 8 – úplatného převodu nemovitostí 
ve vlastnictví obce, tj. Hlavního města Prahy, svěřených do správy Městské části 
Praha 8 – domu čp. 1221 ("objekt k bydlení"), na adrese Na Žertvách 16, a pozemku 
parc. č. 3425 ("zastavěná plocha a nádvoří"), na k. ú. Libeň v Praze 8 (k usn. 
č. 28/5.ZMČ/2007, č. 29/5.ZMČ/2007 a č. Usn RMC 0723/2010) 
 

Materiál uvedl jeho předkladatel – zástupce Starosty MČ p. Mgr. Roubíček. 
 

Do diskuse k dané problematice se nikdo z přítomných nepřihlásil a Starosta MČ 
p. Nosek vyzval předsedu návrhového výboru ZMČ, aby zaujal stanovisko návrhového 
výboru ZMČ k předloženému návrhu usnesení. 

Předseda návrhového výboru ZMČ p. Mgr. Frouz informoval, že v předloženém 
návrhu usnesení nedošlo ke změně. 

K návrhu usnesení nebyly vzneseny žádné připomínky, doplňující 
či pozměňující návrhy, ani protinávrhy, a Starosta MČ p. Nosek vyzval členy ZMČ 
k hlasování. 

 
Zastupitelstvo MČ po projednání přijalo 
usnesení č. Usn ZMC 081/2010. 
Ze 36 členů ZMČ přítomných hlasování 
bylo: 
27 pro přijetí návrhu, 
  9 se zdrželo hlasování. 

 
 

K bodu 21 
Návrh majetkového převodu Městské části Praha 8 – úplatného převodu nemovitostí 
ve vlastnictví obce, tj. Hlavního města Prahy, svěřených do správy Městské části 
Praha 8 – domů čp. 1296, 1297, 1298, 1299, 1300, 1301, 1302, 1303, 1304, 1305, 1306 
a 1307 (vše "bytové domy"), na adresách Frýdlantská 2, 4, 6, 8, 10, 12, 14, 16, 18, 20, 
22 a 24, a pozemků parc. č. 2442, 2443, 2444, 2445, 2446, 2447, 2448, 2449, 2450, 
2451, 2452 a 2453 (vše "zastavěná plocha a nádvoří"), vše na k. ú. Kobylisy v Praze 8 
(k usn. č. 28/5.ZMČ/2007, č. 29/5.ZMČ/2007 a č. Usn RMC 0724/2010) 
 

Materiál uvedl jeho předkladatel – zástupce Starosty MČ p. Mgr. Roubíček. 
 

Do diskuse k dané problematice se nikdo z přítomných nepřihlásil a Starosta MČ 
p. Nosek vyzval předsedu návrhového výboru ZMČ, aby zaujal stanovisko návrhového 
výboru ZMČ k předloženému návrhu usnesení. 

Předseda návrhového výboru ZMČ p. Mgr. Frouz informoval, že v předloženém 
návrhu usnesení nedošlo ke změně. 
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K návrhu usnesení nebyly vzneseny žádné připomínky, doplňující 
či pozměňující návrhy, ani protinávrhy, a Starosta MČ p. Nosek vyzval členy ZMČ 
k hlasování. 

 
Zastupitelstvo MČ po projednání přijalo 
usnesení č. Usn ZMC 082/2010. 
Ze 37 členů ZMČ přítomných hlasování 
bylo: 
28 pro přijetí návrhu, 
  9 se zdrželo hlasování. 

 
 

K bodu 22 
Návrh prominutí pohledávky Městské části Praha 8 v celkové výši 148.090,20 Kč 
za společností DYNAMIC OK, spol. s r.o. (k usn. č. Usn RMC 0546/2010) 
 

Materiál uvedl jeho předkladatel – uvolněný radní MČ p. JUDr. Penk. 
 

Do diskuse k dané problematice se nikdo z přítomných nepřihlásil a Starosta MČ 
p. Nosek vyzval předsedu návrhového výboru ZMČ, aby zaujal stanovisko návrhového 
výboru ZMČ k předloženému návrhu usnesení. 

Předseda návrhového výboru ZMČ p. Mgr. Frouz informoval, že v předloženém 
návrhu usnesení nedošlo ke změně. 

K návrhu usnesení nebyly vzneseny žádné připomínky, doplňující 
či pozměňující návrhy, ani protinávrhy, a Starosta MČ p. Nosek vyzval členy ZMČ 
k hlasování. 

 
Zastupitelstvo MČ po projednání přijalo 
usnesení č. Usn ZMC 083/2010 
jednomyslně (všemi 35 hlasy členů ZMČ 
přítomných hlasování). 
 

 
K bodu 23 
Návrh majetkového převodu Městské části Praha 8 – úplatného převodu nemovitosti 
ve vlastnictví obce, tj. Hlavního města Prahy, svěřené do správy Městské části Praha 8 – 
pozemku parc. č. 335/1, o výměře 732 m2, na k. ú. Libeň v Praze 8 (k usn. 
č. Usn RMC 0750/2010) 
 

Materiál uvedl jeho předkladatel – zástupce Starosty MČ p. Mgr. Roubíček. 
 

Do diskuse k dané problematice se nikdo z přítomných nepřihlásil a Starosta MČ 
p. Nosek vyzval předsedu návrhového výboru ZMČ, aby zaujal stanovisko návrhového 
výboru ZMČ k předloženému návrhu usnesení. 

Předseda návrhového výboru ZMČ p. Mgr. Frouz informoval, že v předloženém 
návrhu usnesení nedošlo ke změně. 
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K návrhu usnesení nebyly vzneseny žádné připomínky, doplňující 
či pozměňující návrhy, ani protinávrhy, a Starosta MČ p. Nosek vyzval členy ZMČ 
k hlasování. 

 
Zastupitelstvo MČ po projednání přijalo 
usnesení č. Usn ZMC 084/2010. 
Ze 35 členů ZMČ přítomných hlasování 
bylo: 
33 pro přijetí návrhu, 
  2 se zdrželi hlasování. 

 
 

K bodu 24 
Návrh majetkového převodu Městské části Praha 8 – úplatného převodu nemovitostí 
ve vlastnictví obce, tj. Hlavního města Prahy, svěřených do správy Městské části 
Praha 8 – pozemků parc. č. 1025/1 a parc. č. 1027/4, vše na k. ú. Troja v Praze 8 (k usn. 
č. Usn RMC 0751/2010) 
 

Materiál uvedl jeho předkladatel – zástupce Starosty MČ p. Mgr. Roubíček. 
 

Do diskuse k dané problematice se nikdo z přítomných nepřihlásil a Starosta MČ 
p. Nosek vyzval předsedu návrhového výboru ZMČ, aby zaujal stanovisko návrhového 
výboru ZMČ k předloženému návrhu usnesení. 

Předseda návrhového výboru ZMČ p. Mgr. Frouz informoval, že v předloženém 
návrhu usnesení nedošlo ke změně. 

K návrhu usnesení nebyly vzneseny žádné připomínky, doplňující 
či pozměňující návrhy, ani protinávrhy, a Starosta MČ p. Nosek vyzval členy ZMČ 
k hlasování. 

 
Zastupitelstvo MČ po projednání přijalo 
usnesení č. Usn ZMC 085/2010. 
Ze 35 členů ZMČ přítomných hlasování 
bylo: 
34 pro přijetí návrhu, 
  1 se zdržel hlasování. 

 
 

K bodu 26 
Návrh záměru Městské části Praha 8 na založení akciové společnosti Městské části 
Praha 8 "Centrum Palmovka, a. s." (k usn. č. Usn RMC 0365/2010, 
č. Usn ZMC 037/2010 a č. Usn RMC 0749/2010) 
 

Materiál uvedl jeho předkladatel – zástupce Starosty MČ p. Mgr. Roubíček. 
 
V diskusi vystoupili: 
p. Ing. Randák, CSc. – informoval přítomné, že byl auditorem a.s. Kongresové centrum 

Praha. V daném případě se občané rovněž obávali, že přejde-li zmíněné centrum 
pod a.s., bude postupně zrekonstruováno a privatizováno. A měli pravdu. Nerad 
by, aby se situace opakovala i u Centra  Palmovka. Nepovažuje za chytré 
současně schválit smlouvu na vybudování centra a zároveň založit a.s.; 
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Zástupce Starosty MČ p. Mgr. Roubíček – vysvětlil, že postup MČ není nekoncepční 
a založení a.s. přímo z uzavřené smlouvy vyplývá; 

Starosta MČ p. Nosek – upozornil, že RMČ se jistě vyvaruje chyb, kterých se 
v minulosti dopustila Rada Hl. m. Prahy. Současně upozornil, že nebude-li 
založena a.s., nebude odečtena DPH a MČ přijde o značné finanční prostředky.      

 
Do diskuse k dané problematice se již nikdo další z přítomných nepřihlásil 

a Starosta MČ p. Nosek vyzval předsedu návrhového výboru ZMČ, aby zaujal 
stanovisko návrhového výboru ZMČ k předloženému návrhu usnesení. 

Předseda návrhového výboru ZMČ p. Mgr. Frouz informoval, že v předloženém 
návrhu usnesení nedošlo ke změně. 

K návrhu usnesení nebyly vzneseny žádné připomínky, doplňující 
či pozměňující návrhy, ani protinávrhy, a Starosta MČ p. Nosek vyzval členy ZMČ 
k hlasování. 

 
Zastupitelstvo MČ po projednání přijalo 
usnesení č. Usn ZMC 086/2010. 
Ze 41 členů ZMČ přítomných hlasování 
bylo: 
23 pro přijetí návrhu, 
17 proti, 
  1 se zdržel hlasování. 

 
 
K bodu 27 
Dotazy (návrhy), připomínky a podněty členů Zastupitelstva Městské části Praha 8 
 
Pan Ing. F. Beneš, CSc. 

Připomněl přítomným, že dnešní zasedání ZMČ je poslední v tomto volebním 
období a za tři týdny se uskuteční volby. Poděkoval všem svým kolegům za věcnou 
diskusi na zasedáních ZMČ a požádal vedoucí odboru ÚMČ, aby poděkovali i všem 
zaměstnancům ÚMČ. 
 
Pan Ing. Kilian 

Omluvil se odboru informatiky za v úvodu kritizovaný disk CD s nahrávkou 
podkladových materiálů pro dnešní zasedání ZMČ. Když disk otevíral, došlo 
k softwarové chybě.  

 
Do diskuse se již nikdo další z přítomných nepřihlásil. 
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Starosta MČ p. Nosek poté konstatoval, že pořad jednání dnešního zasedání 
Zastupitelstva MČ byl vyčerpán. V závěru volebního období poděkoval všem členům 
ZMČ, ostatním účastníkům zasedání, tajemnici ÚMČ, vedoucím odborům ÚMČ i všem 
zaměstnancům za dobrou spolupráci. Poté 20. zasedání Zastupitelstva Městské části 
Praha 8 prohlásil v 17:20 hodin za ukončené. 
 
 
Přílohy zápisu: usnesení č. Usn ZMC 060/2010 až Usn ZMC 086/2010 
 
 
Zapisovatelka:  Radka Plachá,  

referentka OPO OKS ÚMČ 
 
 
 

 
 

.................…………............... 
Josef   N o s e k 

Starosta Městské části Praha 8 
 

 
Ověřovatelé zápisu: 

 
 

….………………………………………........ 
Ing. Jan   J u ř í č e k 

člen Zastupitelstva Městské části Praha 8 
 
 

.…………..………………………………..... 
JUDr. Václav   M u s í l e k 

člen Zastupitelstva Městské části Praha 8 
 
 


